



PRECAUTIONS FOR USE AND COMMON PROBLEMS

Long press the power button for about 3 seconds, the sound card is turned on or off, the power-on indicator light is blue, and the red light is displayed

- When the sound is low or the sound quality is not good, it means that the battery is insufficient. Please charge it. Try not to charge the sound card during live broadcast. When the current is unstable, it will cause current interference or noise to the sound card.
- whereence or noise to the sound card.

 3. When using, all inerfectors need to be fully plugged in. If the phone has a phone case, please remove the phone case, avoid the case against the plug, and turn the plug twice after connecting; if you use a condenser microphone with high sensitivity, the surrounding environment will be noisy. If may be recorded or howing, please adjust the volume of the microphone to reduce the sensitivity.

 Purious the live beneficial:
- microprone to reauce the sensitivity;

 4. During the live broadcast, the volume of the live mobile phone must be turned off, otherwise there will be heavy sound; the volume of the accompaniement mobile phone and computer must be turned on and the recording knob of the sound card turned on to the right. These are the volume heard by the audience and the recording and volume;
- the volume heard by the audience and the recording and volume;

 5. For live streaming or recording sopps on a single mobile phone, the music volume is adjusted on the mobile phone, and the accompaniment of the music injust can be adjusted on the sound card or the accompaniment device, when listening to the live broadcast effect, do not listen to the live broadcast or the mobile phone with the live broadcast mobile phone. When listening the live broadcast affect in the same area, here will be signal interference and whisting sound;

 6. When the computer is broadcasting live or recording a song, first unplugher computer passed, the first properties the computer speaker, then turn off the power of the speaker, connect the computer speaker, then turn off the power for the speaker, connect the computer speaker, then turn off the power of the speaker, connect the computer is natialled successfully (there will be a prompt in the lower injet corner of the computer) to ensure that the computer recognizes Sound card: it is not recommended to use speakers for live broadcast glease use monitor earny), because the sound from the speakers will be recorded by the microphone again, resulting in double sound.

 7. Each time you broadcast or record a song, you should test whether the
- 7. Each time you broadcast or record a song, you should test whether the sound card and the device are connected. Click the sound effect of the sound card (such as applause and laughter), and the sound can be recorded or the audience can hear the sound, inclasing that the sound card has been connected to the device, and you can rest assured use.
- card has been connected to the device, and you can rest assured use. The four-section earphone with microphone is inserted into the earphon hole, the three-section monitor earphone without microphone is inserted into the earphone hole of the speaker, and the four-section earphone with microphone is not allowed to be inserted into the earphone speaker hold which will cause sharp noises. Do not use it with the microphone at the same time, because the headset has its own microphone, which will cause sharp noises. touble sound. The headset should be adjusted from the minimum volum When the volume is too high, there will be howing.
- 9 Connect the Bluetooth accompaniment, turn on the Bluetooth of the mobile phone, search for the device and find "V8S" and click Connect. After the connection is successful, the Buletooth indicator light on the display will be high, indicating that the Bluetooth has been connected.

Control panel introduction





WARRANTY CARD

Date of

Product Series:

Where to buy/shop

Purchase date: __

Purchaser's name: _

contact number:_

Purchase order number:_

凭本卡保修 请注意保留 产品保修卡





手机电脑通用 直播声卡 使用说明书

使用注意事项以及常见问题

- 充满后自动熄灭。变音短按切换。电音短按切换基调。切换到其他模式关闭: 当听到声音小的时候或者音质不佳表示电量不足,请进行充电,直播的时候声 卡尽量不要充电,电流不稳定的时候,会对声卡产生电流干扰或者杂音
- 3. 使用时, 所有接口需要完全插紧, 手机有手机壳的请取下手机壳, 避免壳子顶 3. (次四·),州村政山南安元土田南, 少果使用的电差更数度状态。周围环境操音可能会录进去,或者是产生喇叭,请请节话简音量大小来降低灵敏度;
 4. 直播的时候,直播手机音量一定要关闭,不然有重声;伴奏手机、电脑的音量
- 要打开和声卡的录音旋钮向右边打开,这些是观众听到的音量和录出来和音量;
- 5. 单手机直播或者录歌, 音乐音量是在手机上调节, 音乐输入的伴奏才能在声卡 上调节音乐音量或者伴奏设备上调节;试听直播效果的时候,听自己直播的手机不要与直播手机在同一个区域测试直播效果。会有信号干扰。形成赚叫;
- 6. 电脑直播或者录歌的时候,首先把电脑音箱拨出电脑,然后关掉音箱电源,声 卡使用充电线接上电脑,首先查看驱动安装成功没有(电脑右下角会有提示)
- 确保申款识别到声卡:直播不建议使用音箱直播(请使用监听耳机),因为音
- 可放心使用。 8. 带麦的四节的耳机插耳麦孔,不带麦的三节监听耳机插在音箱耳机孔。三节监
- 听的耳机不允许插在耳麦孔,四节带麦的耳机也不允许插在耳机音箱孔,会导 致尖锐的杂音,使用耳麦就不要和麦克风同时使用,因为耳麦已经自带麦克风, 会导致双重音,耳麦要从最小的音量来调节大小,当音量过大的时候会出现喇叭。 9. 连接蓝牙伴奏, 开启手机蓝牙, 搜索设备找到 "V8S"点击连接, 连接成功后显

示屏蓝牙指示灯会高,表示蓝牙已对接上。 內置可充电锂电池,请勿自行拆开更换。应使用正确的方法对声卡 下要将声卡靠近火源,也不要受到阳光直射,电池受热会毁坏安全 如油爆炸或燃烧

控制面板介绍





单手机K歌录歌的连接方法:



THIS PRODUCT HAS BEEN INSPECTED TO MEET THE SPECIFIED QUALITY STANDARDS AND IS ALLOWED TO LEAVE THE FACTORY. Reminder: Use the built-in recording studie effect for National K Songs (do not select other effects that will cover the sound card)

双手机直播的连接方法: 温擊/增示: 背景音等可以使用酸钠、醋我、00音乐模放,如果需要伴奏的 可以搜索伴奏歌曲或者下载类似全民/版、哪吧之类带件奏的APP唱散。



手机直播,电脑伴奏的连接方法:

温馨小提示:连接电脑声卡一定要开机,电脑识别到声卡之后电脑右 下角会有提示驱动安装成功。(笔记本和台式电脑的连接方式一样)

电脑直播的连接方法: (电脑放伴奏) 溫擊小提示;连接电脑声卡一定要开机,电脑识别到声卡之后电脑右 下角会有提示驱动安装成功。(台式电脑/笔记本/一体机的连接方式一样)



THE CONNECTION METHOD OF MOBILE LIVE BROADCAST AND

nd card must be turned on. After the computer nere will be a prompt in the lower right corner of



THE CONNECTION METHOD OF THE COMPUTER LIVE BROADCAST: (COMPUTER DOWN AND ACCOMPANIMENT)



THE DEBUGGING METHOD OF COMPUTER ACCOMPANIMENT AND COMPUTER LIVE RECORDING:

电脑伴奏和电脑直播录音的调试方法:



充电线连接电脑,自动安装声卡驱动

- 一人在电路在下海南省全部的一股水 "MuSS Audio" 且设置为款认,即电脑样表成功安装或者声卡已经使电路识别, "MuSS Audio" 且设置为款认,即电脑样表成功安装或者声卡已经使电路识别, "MuSS Audio" 且设置为款认,即声卡麦克风成功安装或者声卡已经电路识别;

U V8S ∨8S Modes | STORY STORY

- Right-dick the small speaker in the lower right corner of the computer to adjust the volume, and turn on the recording device. If "MVUSB Ausio" is displayed under the microphone and it is set as default, that is, the acoustic microphone is successfully installed or the sound card has been recognized by the computer:

保修条例

- 本产品自购买之日(凭出货单上注明的日期)起即可享受一年内免费保 修和维护。若您在正常使用时出现效薄,请与本公司业务联系,保修时应出 示此单。
- 7. 以上下列原因导致的机器故障不属于免费保修范围。

- 2、对于下列级因导致的机器改算不属于全要保修范围。 A、人为版因(有可见的物理性伤害等)造成的部件损坏。 B、由于第户运输的原因习起的部件损坏及故障。 C、计算机等最级杂导致产品不能汇除工作。 D、不可抗拒力。如地震、雷电、火灾等、自然灾害造愈外事故(被盗、丢 失等)不可抗拒力引起的设备不能正常工作。 E、因使用第二方数件导致产品不能正常工作。 E、因使用第二方数件导致产品不能正常工作。
- F、因不良的电源环境或本机不能承受的异物进入设备所引起的故障损坏。
- G、自行拆卸、修理造成的产品故障。 3. 因产品的效馈 直接或间接地引起的其他设备的效馈不予以负责。

WARRANTY REGULATIONS

- This product can enjoy free warranty and maintenance within one year from the date of purchase (with the date indicated on the delivery note). If you have a failure during promail use, please contact our company for business, and you knowled show this form during warrandy.

 Machine failures caused by the following reasons are not covered by the free

- Machine failures caused by the following reasons are not covered by the free warranty:
 A. Parts are damaged due to man-made reasons (visible physical damage, etc.).
 B. Parts damage and matiliancitions caused by the customer's transportation.
 C. Computer virus infection causes the product to not work normally.
 In resistible force: such as earthquake, funder and lighting, fire, etc., natural disasters cause accidents (stolen, lost, etc.) and the equipment cannot work normally caused by force majeure.
 E. The product cannot be used normally due to the use of third-party software.
 F. Fallure and damage caused by poor power supply environment or foreign matter that the machine cannot withstand entering the equipment.
- G. Product failure caused by self-disassembly and repair

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- -Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- -Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.